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کسی برجام را ادامه  خطیب جمعه مشهد گفته: وحشت ما از افراد سست عنصر است که گول بخورند؛ اگر

است. دهد وثوقالدوله زمان

خداوند با 5000 فرشته علامتدار، مومنان را یاری می کند؛ 

به گزارش اسپادانا خبر، آیت االله سیداحمد علمالهدی در خطبه های نماز جمعه گفـت: مطلبی که امروز به آن پرداخته میشود
مسئله صداقت و تحقق وعدههای خداست؛ ذات مقدس پروردگار در قرآن آیاتی را درباره صدق وعدههای خدا بیان میکند.

وی با اشاره به آیه 152 سوره مبارکه آل عمران در این زمینه با محوریت جنگ احد خاطرنشان کرد: زمانی که در جنگ بدر
مسلمانان پیروز شدند برایشان این مسئله شگفت انگیز بود که 313 نفر بدون تجهیزات بر 1800 نفر پیروز شدند و پیامبر
اعلام کرد این پیروزی مربوط به شما نیست بلکه خداوند متعال شما را با 3000 فرشته کمک کرد و 3000 فرشته به کمک

شما آمدند که پیروز شدید.

نماینده ولی فقیه در خراسان رضوی گفت: پس از این فرمایش پیامبر، آیه سوره آل عمران بر پیامبر نازل شد که در آن عنوان
شد ای پیامبر تو به مومنان میگویی آیا بس نیست که خداوند 3000 فرشته را به کمک شما فرستاد؟ سپس خداوند متعال

میفرماید به اینها میگویی با 300 فرشته کمک کرد؟ اگر این مومنان مقاومت کنند و باتقوا باشند و دشمن هم تجهیزات
بیشتری داشته باشد ذات مقدس پروردگار، با 5000 فرشته علامتدار مخصوص آنها را یاری خواهد کرد و این وعدهای بود که

خداوند بعد از جنگ بدر به مسلمانان داد.

علم الهدی با اشاره به وقوع جنگ احد پس از جنگ بدر خاطرنشان کرد: این جنگ در ماه شوال رخ داد و مسلمانان ابتدا مقداری
پیروزی به دست آوردند و دشمن منهزم شد اما بعد از اینکه خالدبن ولید با لشگر 200 نفره حمله کرد و تیراندازان مامور از
سوی پیامبر نگهبانی دماغه را برای غنیمت رها کرده بودند ورق جنگ برگشت و مسلمانان سرگرم غنایم بودند و در محاصره

دشمن درآمدند.

وی ادامه داد: عدهای در این محاصره فرار کردند و عدهای که ماندند یا شهید شدند و یا مجروح و جانباز شدند و کار جنگ به
اینجا رسید که 3000 لشگر دشمن باقی ماند و پیامبر با یک مدافع یعنی حضرت علی(ع)؛ مبارزات مولا سبب شد تمام این 3000

نفر شکست بخورند و دچار هزیمت شدند. جنگ که تمام شد مسلمانان نزد پیامبر آمدند و عنوان کردند مگر در جنگ بدر
خداوند متعال وعده پیروزی با کمک فرشتگان را نداده بود؟

امام جمعه مشهد تاکید کرد: آیه 152 سوره آل عمران در این هنگام نازل شد و عنوان شد خداوند به وعده خود وفا کرد و
شما بر کفار غالب شدید اما مشکل بعد از این قضیه صورت گرفت.

روز چهارشنبه سالروز تخریب قبور ائمه بقیع بود. در سال ۱۳۴۴ قمری در مدینه قبور ائمه بقیع را تخریب کردند و دقیقا ۹۷
سال از این ویرانی میگذرد. ظاهرا این بود که وهابیها آمدند و به عنوان جریان وهابیت شهر را فتح کردند و قبور را تخریب
کردند. خراب کردن ائمه بقیع در نتیجه تهاجم دشمن نبود و نتیجه یک معامله بود. وقتی وهابیها را مکه گرفتند شریف مکه به
مدینه فرار کرد و لشگر وهابی او را تعقیب کردند و مردم مدینه در مقابل لشگر ملک عبدالعزیز ایستادند و شکست سختی به

آنها دادند.
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وی ادامه داد: دولت بریتانیا که سیاستش سلطه وهابیت بر حرمین شریفین بود با شریف مکه وارد مذاکره شد و گفتند تو بیا
مدینه را به عبدالعزیز بده و در مقابل دو کشور عراق و اردن را به تو میدهیم. شریف مکه هم برحسب این معامله مدینه را

تسلیم کرد و نتیجه آن این شد که وقتی بر مدینه مسلط شدند حرم اهل بیت را ویران و سادات و شیعه را قتل عام کردند و در
مدت ۵۰ سال آنها را از همه حقوق زندگی محروم کردند و حتی برای درمان بیماری آنها به پزشکان اجازه معاینه نمی دادند.

این نتیجه مذاکره بود. افراد قبل از نسل ما حرم ائمه بقیع را زیادت کرده بودند. این بخاطر یک معامله و مذاکره بود

نماینده ولی فقیه در استان خراسان رضوی گفت: این جریان اروپا و آمریکا با معامله و مذاکره به پیروزی رسیده اند. فکر
نکنید مذاکره پیروزی بدون خونریزی است و اگر پیروزی باشد نیز این پیروزی به نفع آنها است و بعد که مسلط شوند بیشترین
خونریزی را به راه می اندازند. از کجا معلوم این مذاکره های امروز به نتیجه برسد و حرم امام رضا بقیع نشود. آن روز دشمن

از اسلام سیلی نخورده بود. امروز که سیلی خورده چه خواهند کرد.

وی ادامه داد: یک مقدار توجه کنید به این زمزمههای دشمن برای حل مشکلات اقتصادی ما نیست و این راه میان بر دشمن
بر کشور ما است. آنها در برجام مانور دادند که جلوی فعالیت هستهای ایران را گرفتند. با مذاکره سانتریفیوژهای ما به حلب
بدل شد. اگر قرار است به برجام عمل شود تحریم ها برداشته شود ایران رشد میکند و رشد ایران یعنی قدرت مقاومت و

غلبه یمن بر آل سعود که آنها می خواهند جلوی رشد ایران را بگیرند.

وی افزود: روزی که آمریکا از برجام خارج شد زمانی بود که اروپایی ها به آمریکا ضمانت دادند که ایران را در برجام نگه دارند
و نگذارند ایران به فعالیت هستهای برگردد. حالا ۱۷ ماه دیگر مساله انتخابات آمریکا است و عملکرد ترامپ و سیاستش از بین

بردن فناوری هسته ای ایران است. برحسب این مساله اینها رای می آورند و این برنامه شورای عالی امنیت ملی با کمال
اقتدار تصویب کرد. در این دوماهه یا باید مشکلات اقتصادی را حل کنند و این مساله اروپا و آمریکا را بیچاره کرده است. وزیر

امورخارجه آلمان برای همین سراسیمه به ایران آمد. آمریکا هم بیچاره است چون مردم جهان میگویند آمریکا از ایران
شکست خورد. اینکه مدام میانجی میفرستند برای همین است که ما در برجام باقی بمانیم.

این عضو مجلس خبرگان رهبری گفت: اگر ما همچنین رهبری نداشتیم چه میشد و اگر رهبری مانند رهبر ما در مدینه بود قبور
ائمه بقیع تخریب نمیشد. وحشت ما از افراد سست عنصر است که نکند گول بخورند. این اعلام رئیسجمهور که اگر

خواستههای ما عملی نشد به فناوری هستهای برمی گردیم پیگیری کنید . اگر کسی در مقابل این جریان بایستد وثوقالدوله این
دوره است و نامش در تاریخ ثبت خواهد شد.

وی افزود: شما مرد و زن چهل سال ایستادید. الان هم بایستید تا حرم امام رضا ویران نشود و اسلام سقوط نکند. آنچه مسلم
است وعده خدا راست است؛ خدا به ما وعده داده کفاری که میخواهند با شما توطئه کنند به توطئه خود مبتلا خواهند شد.
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